
اخبار كشور

هدیه به خوانندگان

آیت الله بهجت )ره(: در بین تمام مســتحبات، دو عمل است که 
بی نظیر می باشــد و هیچ عملی به آنها نمی رســد. 1- نماز شب و 

2- گریه بر امام حسین علیه السلام.

پای درس علی)ع(

دنیا محل زندگی جاودان شما نیست!
امام علی )ع(: »با از دست دادن چیزی اندک از دنیا مضطرب شده 

که آثار پریشــانی در چهره ها آشکار می گردد و بی تابی می کنید، 

گویا این دنیا محل زندگی جاودان شما و وسایل آن برای همیشه 

از آن شماست.«

نهج البلاغه- خطبه 114
اخبار ادبی و هنری

بی بی سی پشت پرده 
به صحنه آوردن ملک مطیعی را لو داد!

رسانه ســلطنتی بریتانیا )BBC( طی گزارشی از دوران فعالیت 
ناصر ملک مطیعی در فیلمفارسی های مبتذل و تلاش برای به صحنه 

آوردن وی، ملک مطیعی را »میراث ملی ایران« خواند! 
به گــزارش خبرنگار کیهان، در این گزارش کــه با عنوان »چرا 
ناصر ملک مطیعی میراث ملی ایران است« در تارنمای »بی بی سی« 
منتشر شده است، ضمن تجلیل و تحسین های مختلف از این هنرپیشه 
فیلم های ضد اخلاقی دوران طاغوت و اعتراض به مانع تراشــی بر سر 

حضور وی در رادیو و تلویزیون ایران آمده است:
»... میــراث ملی فقط نوابــغ ریاضی، معماران بزرگ، نقاشــان 
جریان ساز، ادیبان و فیلمسازانی با محبوبیت جهانی نیستند. چهره های 
فرهنگ عامه، به اندازه همۀ حرفه های ذکر شــده، در شــکل گیری 
مفهومی انتزاعی و بی نهایت وســیعی که به نام »ایران« می شناسیم، 
نقش دارند. با این نگاه، ناصر ملک مطیعی را باید به عنوان میراث ملی 

ایرانیان جدی گرفت...«
به این ترتیب در حالی که طی هفته گذشــته، ناگهان دو شبکه 
تلویزیونی )نســیم و شما( و همچنین شــبکه رادیویی جوان بدون 
هیچ گونه مناســبتی و در یک اقدام ســؤال برانگیز قصد داشتند این 
عنصر فرهنگ و هنر طاغوت را به روی آنتن ببرند و برای بسیاری این 
پرسش پیش آمد که چگونه به یکباره چنین هماهنگی ای رخ می دهد، 
بی بی سی با گزارش خود که به فاصله دو روز از اتفاق یاد شده، انتشار 
یافت، پرده از این ابهام برداشت که اصل ماجرا از کجا آب می خورد!

»بی بی سی« و همپالکی های داخلی اش در حالی برای محبوبیت 
جعلی امثال ملک مطیعی،  گریبان چاک کرده و آمارهای دروغین ارائه 
می دهند که اکران فیلم »نقش نگار« با بازی وی، علیرغم انتظار فروش 
میلیاردی و توهم استقبال دهها میلیونی مردم، در جدول فروش حتی 
پایین تر از فیلم های سخیفی مانند »آدم باش« قرار گرفت و براساس 
آمار، تنها 45 هزار نفر در سراســر ایران به دیدن آن رفتند! یعنی آن 
محبوبیت عظیم)!( مورد نظر بنگاههای استعماری مانند »بی بی سی« و 
زنجیره ای های داخلی شان فقط 0/05 درصد از این مردم را جلب کرد! 
نکته جالب آنکه برخی رسانه های زنجیره ای مانند روزنامه »آفتاب یزد« 
با دروغ پردازی و فریب،حتی منکر اکران عمومی فیلم »نقش نگار« )به 

تهیه کنندگی بابک زنجانی(، شدند!
اما علیرغم همه این تلاش ها و دســت و پــا زدن ها، بازهم »بی 
بی سی« نتوانست در گزارش خود به ابتذال امثال هنرپیشه یاد شده 
در ســینمای پیش از انقلاب و بازی وی در مستهجن ترین صحنه ها 
اعتراف نکند. »بی بی سی« نوشت: »... به همان اندازه که میزان خشونت 
و ســکس در فیلم های ایرانــی رواج پیدا می کرد، در فیلم های او هم 
صدای شکســتن هندوانه ها )که برای صداگذاری صحنه های مشت 
و دعوا اســتفاده می شــد( و تعداد نماهای زاویه پایین از رقاصه های 

بی خیال فزونی گرفت...«
خواننده دهه هشتادی 

برای 9 دی سرود می خواند
محمدحسین رضایی، خواننده نوجوان 15 ساله که قبلا هم آثاری 
با مضامین انقلابی و ضد استکباری تولید کرده بود، در تازه ترین کار 

هنری خود به 9 دی پرداخته است.
یکی از دســت اندرکاران این سرود در گفت وگو با خبرنگار کیهان 
گفت: »بیعت« عنوان دوازدهمین سرود اجرا شده توسط این نوجوان 
متولد ســال 1381 است که قرار است در مراسم بزرگداشت حماسه 

9 دی در شهر اصفهان رونمایی شود.
وی افــزود: در ایــن ســرود، مفاهیمی چــون ولایت پذیری و 
شهادت طلبی از نگاه یک نوجوان متعلق به نسل چهارم انقلاب روایت 

می شود.
او درباره وجه تمایز این اثر با سرودهای قبلی رضایی و همچنین 
سایر آثاری که درباره 9 دی در حوزه موسیقی خلق شده اند هم اظهار 
کرد: در این ســرود، محور اصلی بحث ولایت است. هر چند که این 
مفهوم در کارهای قبلی محمدحسین رضایی هم دیده می شد، اما در 
این ســرود، پررنگ تر است. تفاوت این سرود با سایر آثار با موضوع 9 

دی نیز تأکید بر بصیرت از نگاه یک نوجوان 15 ساله است.
وی ادامه داد: شعر سرود »بیعت« توسط علی فردوسی خلق شده 
و آهنگســاز آن نیز پیمان فروتن است و شورای هماهنگی تبلیغات 
اسلامی اســتان اصفهان نیز حمایت مالی از این کار را برعهده  دارد. 
این سرود پس از رونمایی، توسط شبکه های سراسری سیما، ازجمله 
شبکه های دو و امید هم پخش می شود. نماهنگی هم برای این سرود 

به مناسبت سالگرد 22 بهمن تولید خواهد شد.
گفتنی است، محمدحسین رضایی متولد سال 81 و در پایه نهم 
در حال تحصیل است. وی پیش از این سرودهایی با موضوعاتی چون 
آمریــکا، مدافعان حرم، حضرت امام رضا)ع(، حجاب، مادر، انتخابات 

و... را اجرا کرده بود.
برخورد ناشیانه 

یک برنامه تلویزیونی روی آنتن زنده
ادامــه واکنش کاربران فضای مجازی به حرکت ناشایســت یک 

برنامه ای تلویزیونی با یک جانباز مدافع حرم، ادامه دارد.
یک جانباز مدافع حرم که به برنامه شب یلدای شبکه اول سیما 
دعوت شده بود، حرفهایش به بهانه » شب یلدا بودن« توسط مجری 
قطع شد. این در حالی بود که توقع می رفت دست کم به اندازه مهمانان 
دیگر- بازیگران سینما – به جانباز راه دفاع از حرم که با وجود درد و 

با ویلچر به برنامه آمده بود، وقت داده شود!
بی توجهی به این جانباز تا حدی بود که به گفته یکی از مجریان 

سیما، موجب دل شکستگی وی شده است!
متاسفانه سپردن سکان برنامه سازی به عناصر بی نسبت با انقلاب 
و در عین حال به دور از تخصص و تعهدات حرفه ای و برآمده از رابطه 
و خاصه اوامر حامیان مالی گاه فاجعه آفرین اســت و موجب ســلب 

اعتماد مردم متدین به رسانه ملی می شود. 
مدتی پیش در مسابقه ای از شبکه سوم سیما، یک موسیقی عبری 
که به عنوان سرودی ملی- صهیونیستی مشهور است، پخش شد که این 
نشان از ناآگاهی و غیرحرفه ای بودن تهیه کننده و عوامل برنامه داشت.

پخش مجموعه »خارج از دید« 
درباره فتنه 88 از امشب

پخش مجموعه مستند »خارج از دید« به کارگردانی مهدی نقویان 
با موضوع فتنه 88 از امشب، سه شنبه پنجم دی در شبکه های سه و 

مستند سیما آغاز خواهد شد.
»خارج از دید« عنوان مجموعه ای 10 قسمتی است که به روایت 
جزء به جزء آنچه در جریان انتخابات ســال 1388 و آشوب های پس 

از آن به وقوع پیوست، می پردازد.
مجموعه مســتند »خارج از دید« که در مرکز بسیج صدا و سیما 
تولید شــده، هر روز ســاعت 19:45 از شبکه سوم سیما و 20:30 از 

شبکه مستند به روی آنتن می رود.

با صدور احکام جداگانه از سوی روحانی صورت گرفت
4 انتصاب در نهاد ریاست جمهوری

رئیس جمهور احکام جداگانه ای را برای امیری، فرجی دانا، 
ترکان و یونسی صادر کرد.

حسن روحانی، رئیس جمهور در احکام جداگانه حسینعلی امیری 
را بــه عنوان »معــاون امور مجلس رئیس جمهــور«، رضا فرجی دانا 
را به عنوان »مشــاور علمی رئیس جمهــور«، اکبر ترکان را به عنوان 
»مشــاور رئیس جمهور در امور هماهنگی نوسازی بافت های فرسوده 
و ناپایدار شــهری« و حجت الاسلام علی یونسی را به عنوان »مشاور 
 رئیس جمهــور در امور اقــوام و اقلیت های دینی و مذهبی« منصوب 

کرد.
دادستان کل کشور:

عده ای ماموریت دارند 
دستگاه های منصوب رهبری را بکوبند

دادستان کل کشور خواســتار تقویت روحیه بسیجی و 
انقلابی در دســتگاه قضایی شد و گفت: باید با تلاش و همت 
 بسیجی وار، روزبه روز به قوه قضائیه صددرصد انقلابی نزدیک 

شویم.
به گزارش روابط عمومی دادســتانی کل کشــور، حجت الاسلام 
محمدجعفر منتظری در نشســت معاونان عقیدتی سیاسی و جمعی 
از فرماندهان بسیج قوه قضائیه، با  اشاره به برخی هجمه ها و سخنان 
علیه دستگاه قضایی، گفت: کسانی با بزرگ بینی و دروغ های مخرب 
قصد دارند به دســتگاه قضایی ضربه وارد کنند، عده ای هم ماموریت 

دارند دستگاه های منصوب رهبری را بکوبند.
منتظــری تاکید کرد: شــما ببینیــد رســانه های بیگانه چقدر 
دســتگاه های منصوب رهبری را می کوبند و انواع و اقســام دروغ ها و 

تهمت ها را به این دستگاه ها از جمله قوه قضائیه نسبت می دهند؟
وی افزود: البته نمی گوییم در قوه قضائیه و دستگاه های دیگری که 
منصوب رهبری هستند  اشکال و ضعف نیست اما ببینیدکه چگونه این 

دستگاه ها را سیبل کرده و آماج حملات خود قرار داده اند.
دادستان کل کشور اظهار داشت: در چنین شرایطی وظیفه شما 
بسیجیان بسیار سنگین است و باید تلاش کنید هرچه قدر می توانید 
مجموعه دســتگاه قضایی را به ســمت انقلابی بودن سوق و روحیه 

بسیجی را توسعه دهید.

تجدید میثاق کارکنان سپاه حفاظت هواپیمایی 
با آرمان های امام راحل

فرماندهان و کارکنان سپاه حفاظت هواپیمایی با حضور در 
حرم امام)ره( با آرمان های معمار کبیر انقلاب اسلامی تجدید 

میثاق کردند.
در سی و سومین سالگرد استقرار سپاه در صنعت هوانوردی کشور 
فرماندهان و مدیران سپاه حفاظت هواپیمایی با حضور در حرم مطهر 
امام خمینی)ره( با آرمان های بلند معمار کبیر انقلاب اسلامی تجدید 

میثاق کردند.
به گزارش فارس، شــرکت کنندگان در این مراسم با نثار تاج گل، 
قرائت فاتحه و زیارت نامه به روان پاک بنیانگذار فقید جمهوری اسلامی 
ایران درود فرستاده و اعلام کردند که با تمام توان از منویات رهبری 

پیروی می کنند.
پاسداشت 

نادر طالب زاده برگزار شد
پاسداشت نادر طالب زاده با عنوان »آقای نادر« روز گذشته 

در نخلستان مرکز فرهنگی رسانه ای اوج برگزار شد. 
حجت الاســلام والمســلمین ســیدمحمد قائم مقامــی در این 
مراســم گفت: طالب زاده فردی اســت که از انقــلاب درک عمیق و 
 روشــنفکرانه از این حقیقت )انقلاب( دارد؛ روشــنفکری از ذات دین 

است.
وی ادامــه داد: قبــل از انقلاب با هنر رابطه داشــتم اما رابطه را 
قطع کردم. ولی دوباره سعی کردم به هنر و مدرنیته نگاه کنم. آقای 
 طالب زاده در این بازگشــت موثر بود و از منظر حقیقت ولایت هنر را 

می بینند . 
رضا برجی هم گفت: وقتی نادر در سارایوو می دوید یا در گراجده که 
تنها گروه در سارایوو بود، تمام آثارش را خودش فیلمبرداری می کرد، 

به جز کاری که من فیلمبردار بودم.
حســین دهباشی نیز اظهار کرد: وجهی که ایشان را نادر می کند 
به عنوان انسان، تواضع، خشوع، سخاوتمند در ارایه امکانات به جوانان 

است. 
مسعود ده نمکی در بخش دیگر این نکوداشت گفت: نادر به مفهوم 

واقعی آتش به اختیار است؛ ایشان صاحب بصیرت و تکنیک است. 
نادر طالب  زاده در بخش دیگر مراســم با تشــویق حضار به روی 
ســن آمد و محبت هنرجویان و مدعوین را پاسخ گفت و تاکید کرد: 
برایم سخت بود برخی از صحبت ها را بشنوم، این جشن انقلاب است 
و تحولی در جهان شــکل گرفت و من هــم در این میدان بودم. من 

مرهون مرحوم والدینم هستم.
این فیلمســاز تصریح کرد: انقلاب همچنان پر قدرت اســت، به 
عنوان نمونه اربعین مانور خداوندی اســت و اعلام اخیر ترامپ درباره 

بیت المقدس این قدرت را بیشتر نشان می دهد.
پایان بخش ششمین اوج هنر، کیک تولدی بود که هنرجویان نادر 
طالب زاده از جمله شمقدری، دهباشی برای سالروز تولدش تدارک دیده 

بودند، طالب زاده پس از خاموش کردن شمع ها تقدیر شد.
در ایــن مراســم چهره هایــی چــون حجت الاســلام پژمانفر، 
حجت الاســلام قائم مقامی، رضا برجی، محســن مومنی شریف، رضا 
شــکاری، علیرضا قزوه، حمیــد داودآبادی، گلعلی بابایی، مســعود 
 ده نمکــی، رائفی پور، شــجاعی طباطبایی، بیژن نوبــاوه و... حضور 

داشتند.
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میــلاد  آســتانه  در  رئیس جمهــور 
عیسی مســیح)ع( ضمن دیدار با  حضرت 
خانواده دو شهید مسیحی از صبر و استقامت 

این خانواده ها تجلیل کرد.
حسن روحانی در دیدار با خانواده شهید ژرژ 
کشیش هارطون با تبریک میلاد حضرت عیسی 
مسیح)ع( به همه بشریت، ابراز داشت: امیدوارم 
شخصیت و آموزه های حضرت مسیح)ع( بتواند 
انســان ها را به سمت صلح، آرامش و همزیستی 

مسالمت آمیز سوق دهد.
وی با بیان اینکه در سرزمین ایران همه ادیان 
و مذاهب و قومیت های مختلف در شادی و غم در 
کنار یکدیگرند، خاطرنشان کرد: ملت ما همواره 

در کنار هم بوده و خواهند بود.
شهید ژرژ کشــیش هارطون در سال 1367 
و در سن 26 ســالگی در منطقه گیلان غرب و 
عملیات مرصاد به درجه رفیع شهادت نایل آمد.

روحانی همچنین در دیدار خانواده شــهید 
ادوین شاهمیریان ابراز داشت: ملت ایران قدردان 
ایثار و فداکاری شهدا و صبر و مقاومت خانواده های 

معظم شهدا هستند.
وی در پاســخ به ابراز احساسات و قدردانی 

مادر شهید شاهمیریان بابت حضور وی در منزل 
آن شهید، اظهار داشت: این وظیفه ما و کمترین 
کاری اســت که در قبال شما خانواده های عزیز 
شهدا از دست مان برمی آید. شما فرزند دلبندتان 
را برای دفاع از کشور و ملت ایران تقدیم کرده اید 

 و یقینا نزد خداوند مقام و جایگاه بســیار بالایی 
دارید.

شهید ادوین شــاهمیریان در سال 66 و در 
منطقه میمک در حالی که فقط 20 ســال سن 

داشت، به شهادت رسیده است.

در آستانه میلاد حضرت عیسی مسیح)ع(

رئیس جمهور با خانواده ۲ شهید مسیحی دیدار و گفت وگو کرد

ســخنگوی وزارت امور خارجه درباره 
اظهــارات ضدایرانی ماکــرون گفت : وی 
پاســخ های خود را دریافت کرده است ما 
به آنها یادآوری کردیم که پذیرنده برخی 
القائات نباشند و عملکرد ایران را در منطقه 
درک کنند و از شــتاب زدگی در مواضع و 
برای خوشــامد دیگران از موضع گرفتن 

خودداری کنند.
بهرام قاسمی، سخنگوی وزارت امور خارجه 
کشورمان در روز گذشته نشست هفتگی خود با 
خبرنگاران در پاســخ به سؤالی درخصوص سفر 
ماکرون به ایران گفت: ســفر وی در دستور کار 
است، تاریخی برای آن لحاظ نشده و هیچ شروطی 
در تبادل هیئت ها و مذاکرات ما وجود ندارد. روابط 
ما مثبت است و این تعاملات ادامه خواهد یافت 
و بحث شرط موضوعی انحرافی است که کسانی 
که آن را مطرح می کننــد با نیات خاصی آن را 

دنبال می کنند.
سخنگو وزارت خارجه ادامه داد: طی هفته های 
اخیر برخی سخنان نابجا از سوی مقامات فرانسه 
اعلام شــده که ما به هنگام پاسخ داده ایم. ما در 
بســیاری از مواضع نظرات مشترکی داریم ولی 
در برخــی زمینه ها نداریم که بر این اســاس از 
گفت وگوها اســتقبال می کنیم. علاوه بر مسایل 
مالی درباره مسایل منطقه ای صحبت های زیادی 
اســت که باید انجام شــود زیرا آنها با اطلاعات 
نادرست و تحت تأثیر القائات صحبت می کنند. 
یک هوشــیاری بسیار زیاد در این خصوص لازم 
اســت. به آنها یادآوری خواهیم کرد که چگونه 
ایران توانسته با تروریســم مقابله کند و به آنها 
یادآوری خواهیم کرد کــه اگر نقش ایران نبود 
 آنها امــروز در چه وضعیتی می توانســتند قرار 

بگیرند.
فرانسوی ها برای خوشامد دیگران 

موضع گیری می کنند
قاسمی در پاسخ به سؤالی درخصوص مواضع 
ماکرون درباره ایران گفت: هر دولتی ویژگی های 

خود را دارد و اولاند ویژگی هایی داشت و ماکرون 
ویژگی هایی ). اظهارات وی علیه ایران پاسخ های 
خود را دریافت کرده است. ما دور چهارم مذاکرات 
با فرانسه را در پاریس داشتیم و به آنها یادآوری 
کردیم که باید با واقعیتهای منطقه بیشتر آشنا 
شوند و پذیرنده برخی القائات نباشند و عملکرد 
ایران را در منطقه درک کنند و از شــتاب زدگی 
در مواضع و برای خوشامد دیگران موضع گرفتن 

خودداری کنند.
توافقی برای حضور کشوری دیگر 

در مذاکرات سوریه نشده است
سخنگوی وزارت امور خارجه درباره نشست 
ـ سوری در سوچی گفت: اینکه آمریکا  ســوری ـ
حضور خواهد یافت یا نه خبر ندارم. کشــورهای 
زیادی برای عضویت ناظر تقاضا داشته اند و تاکنون 
بین سه کشور توافقی برای پذیرش عضو جدیدی 

به عنوان ناظر نداشته ایم.

درباره فلسطین اشــتراک نظری جهانی 
وجود دارد

قاســمی درخصوص واکنش تند جهانی علیه 
تصمیم آمریکا در ماجرای قدس و نقش ایران گفت: 
مواضع قدس درباره آرمان های فلســطین روشن 
است. با توجه به واقعیت فلسطین یک اشتراک نظر 
جهانــی وجود دارد و اگر آمریکا بخواهد به همین 
شیوه ادامه دهد با همین پاسخ روبه رو خواهد شد. 
مواضع ما درباره فلسطین روشن است و در اجلاس 
استانبول هم در مواردی که تحفظ داشتیم و همسو 
نبودیم تحفظ خود را ثبت کردیم و سخن از اینکه 
سســتی وجود داشته ســخن به حقی نیست. اگر 
بندی در موازات ایده های ما نباشــد ما اجلاس را 
ترک نمی کنیم بلکه تحفظ خود را اعلام می کنیم.
امیدواریم مسئله بدهی انگلیس به ایران 

با حسن نیت لندن حل و فصل شود
وی درخصوص بدهی انگلیس به ایران گفت: 

این بحث طلب از موضوعات اساسی و جدی مورد 
مذاکره در سفر جانسون به تهران بود. دو طرف 
تا حدود زیادی گام هایی را به ســمت حل وفصل 
موضوع بردارند اما طرف انگلیســی گفت برخی 
مســایل فنی است که باید به لندن برگردد تا از 
طریــق خزانه داری آن را حــل کند و امیدواریم 
 با حســن نیت لنــدن این موضــوع حل وفصل 

شود.
آمریکا از شکست تروریست ها 

در منطقه عصبانی است
به گزارش تسنیم قاسمی درخصوص استراتژی 
جدیــد آمریکا و تهدیــد قلمداد کــردن ایران 
گفــت: ما در این خصوص موضع گیری کرده ایم. 
همان طور که از شخصیت ترامپ می شد فهمید 
و مقایسه این راهبرد با راهبردهای قبلی آمریکا، 
این خصومت آشکار مشهود بود. ترامپ به خاطر 
شکست های مکرری که تروریست ها در منطقه 
داشته اند تا حدی عصبانی است. اگر در محیطی 
خردمندانــه به این راهبرد نــگاه کنیم، خالی از 
محتوا، غیرمتعارف و از درون تهی است که قابل 
اعتنا نیســت و نمی تواند اثری در سیاست های 
دقیق و منطقی جمهوری اسلامی ایران در منطقه 

و جهان داشته باشد.
جهان اسلام و کشورهای عربی به جای مسائل 

حاشیه ای به آرمان فلسطین توجه کنند
وی درخصوص اجلاس استانبول و بیانیه پایانی 
آنکه می توانســت محکم تر باشد گفت: امیدوارم 
جهان اسلام و عرب به جای پرداختن به مسایل 
حاشیه ای و مشغولیت به خود به آرمان فلسطین 
بپردازند. وی درخصوص اظهارات نیکی هیلی علیه 
کشورهای حامی قدس گفت: این اقدام مضحکی 
بود که نشانگر اشتباهات راهبردی آمریکا و منزوی 
شدن این کشــور است. کسانی را که به )همراه( 
آمریکا رأی دادند اگر در نقشه پیدا کنید خواهید 
دانســت این کشور چه وضعیتی دارد و امیدوارم 
 خردگرایی بر برخی از سیاستمداران جهان حاکم 

شود.

سخنگوی وزارت امور خارجه:

فرانسوی ها برای خوشامد دیگران موضع گیری می كنند

نشست خبری هشتمین جشنواره مردمی 
فیلم عمار در منزل شهیدان تیموری برگزار 

شد.
وحید جلیلی مسئول شورای سیاست گذاری 
هشــتمین جشــنواره مردمی فیلم عمار در این 
نشســت خبری اظهار کــرد: مهم ترین ویژگی 
جشــنواره مردمی فیلم عمار حرکت به سمت و 
سوی عدالت رســانه ای و فرهنگی است. جریان 
روشنفکرنما حتی از ســاخت فیلم علیه داعش 
جلوگیری می کند. آنها به بازیگران اخطار می دهند 
که اگــر در فیلم هــای ضدآمریکایی بازی کنید 
منزوی شده و کنار گذاشته می شوید. این در حالی 
است که این انقلاب اسلامی بود که سینمای ایران 

را به اینجا رسانده که در دنیا بدرخشد.
وی افزود: جشنواره مردمی عمار در هشتمین 
دوره خود در ویترینش از داشته های نسل جدید 
انقلاب اسلامی رنگین کمان شوق انگیزی را ارائه 
می کند که علی رغم میل جریان غرب زده در کشور 
ساخته شده و هزاران اکران کننده مردمی در کشور 
نیز این علم را سرپا نگه داشتند و تلاش می کنند آن 
را به فضای عمومی کشور معرفی کنند. در حقیقت 
روند رشد و رویش سینمای انقلاب اسلامی در این 
دوره بسیار واضح است و بر همین اساس امیدوارم 
در دوره های بعد این رشد ادامه پیدا کند تا به تراز 

سینمای انقلاب اسلامی نزدیک شویم.
وی همچنیــن تجلیــل از حجت الاســلام 
سیدعیســی طباطبایی از چهره های موثر جبهه 

مقاومت در منطقه با پیام »سید حسن نصرالله« 
و تقدیر از »امرالله احمدجو« کارگردان سریال های 
»روزی روزگاری« و »تفنگ سرپر« را از برنامه های 

جنبی این دوره از جشنواره دانست.
نادر طالب زاده دبیر هشتمین جشنواره مردمی 
فیلــم عمار نیــز در این نشســت خبری گفت: 
جشنواره فیلم عمار را سکوی پرتاب بسیار خوبی 
برای فیلمسازان جوان و تازه کار می دانم. حضور 
فیلمسازان جوان، علاقه مند و با استعداد در این 
جشنواره و درخشش آنها زمینه ساز حضور آینده 
آنها و تولید آثار بسیار خوبی توسط این جوانان در 
تلویزیون و سینما خواهد بود. به خصوص جوانانی 

که انقلاب را درک می کنند.
ســید رســول منفرد دبیر اجرایی هشتمین 
جشــنواره مردمی فیلم عمار نیز گفت: تا امروز 
بیش از ســه هزار اثر در دبیرخانــه این دوره از 
جشنواره به ثبت رسیده است. از این تعداد حدود 
1600 اثــر در بخش های حرفه ای فیلم این دوره 
از جشنواره شمال کوتاه، مستند و داستانی بوده 
است. یکی از اتفاقات بسیار خوبی که در هشتمین 
دوره جشنواره مردمی فیلم عمار شاهد آن هستیم 
حضور چشمگیر کارگردانان متولد شده در دهه 

80 است. 
گفتنی اســت، مراســم افتتاحیه هشتمین 
جشنواره مردمی فیلم عمار چهارشنبه این هفته 
ششــم دی ماه بعــد از نماز مغرب و عشــاء در 

فرهنگسرای بهمن برگزار می شود.

جشنواره عمار رنگین كمان استعداد 
هنرمندان جوان انقلاب است

فواد ایزدی گفت: اینکه بخواهیم امیدی 
نسبت به اقدامات عملیاتی دولت های اروپایی 
در مســئله برجام و در برابر آمریکا داشته 
باشیم این شدنی نیست و آنها چنین کاری 

را انجام نخواهند داد.
فــواد ایزدی کارشــناس مســائل بین الملل 
درخصوص امید داشــتن به حمایت های عملیاتی 
اروپا از برجام و ایســتادگی در برابر سیاست های 
دولت ترامپ در گفت وگو با خبرگزاری مهر اظهار 
داشــت: »اینکه برخی از مقامات اروپایی همچون 
خانم موگرینی به صورت شفاهی در قبال حمایت 
از برجام حرف هایی را مطرح می کنند امری طبیعی 
است چرا که برجام برای اروپایی ها و آمریکایی ها 
قرارداد خوبی به حساب می آید اما اینکه اروپایی ها 
بخواهند در عمل در برابر آمریکایی ها بایستند و با 
انجام اقداماتی بخواهند به صورت جدی راه خود 
را از کاخ سفید جدا کنند، خیر چنین کاری انجام 
نداده و به نظر هم نمی رسد چنین کاری را انجام 

دهند.«
ایزدی با بیان اینکه اروپا و آمریکا برسر تجارت 
فولاد با یکدیگر رقابت دارند و رفتار اروپایی ها و لحن 
و ادبیات آنها در برابر آمریکا در این خصوص بسیار 
متفاوت است، تأکید کرد: »اروپایی ها خیلی جدی 
و تند آمریکا را تهدید به جنگ تجاری می کنند و 
این به معنای آن است که در حوزه ای که دغدغه 
دارند بسیار قوی و جدی کار می کنند اما نسبت به 
برجام چنین رویکرد و ادبیاتی را از آنها نمی بینیم.«

وی ادامه داد: اگر اروپایی ها بخواهند در قبال 
برجــام، عملکرد جدی تری داشــته باشــند باید 
همان طور که مــدام قوانیــن ضدایرانی تصویب 
می کننــد، قوانینی در اتحادیه اروپا تصویب کنند 
که از کارکردن شــرکت های اروپایی که با ایران 

همکاری دارند، حمایت کند.
کارشــناس مســائل بین الملل افزود: اخیرا از 
رئیس سازمان سیا درخصوص راهبرد آنها در برابر 
ایران ســؤال پرســیدند و او در پاسخ گفته که ما 
همچنان باید ایران را تحت تحریم اقتصادی قرار 
دهیم و ما )آمریکا( به شرکت های مختلف اروپایی 
این مســئله را گفته ایم که بــا ایرانی ها همکاری 
نداشته باشــند و البته این نقض برجام محسوب 
می شود چرا که هیچ طرفی نباید خللی در اجرای 
برجام به وجود بیــاورد اما می بینیم که این مقام 
آمریکایی به صراحت این جملات را بیان می کند.

وی با بیان اینکه فرانســه به عنوان یک کشور 
اروپایــی که از پــس از برجام منافــع اقتصادی 
متنوعی را در ایران دارد هم با آمریکا در مســئله 
برجام همسو شده، تصریح کرد: فرانسه با ادبیات 
سخیفی نسبت به حوزه های قدرت ایران همچون 
حوزه موشکی مواضعی را اتخاذ کرده و اینها همه 
برای ما درس است از آن جهت که برخی در داخل 
معتقد بودند اگر با کشورهای اروپایی عقد قرارداد 
داشته باشیم، می توان شاهد تغییر رویکرد و رفتار 
آنها در قبال ایران باشیم اما درخصوص فرانسه که 

حداقل این اتفاق نیفتاده است.

یک کارشناس مسائل بین الملل:

نمی توان امیدی به اقدام عملیاتی اروپایی ها 
در برابر آمریکا داشت

مدیر مسئول روزنامه شرق درباره نقدهای 
کیهان در طول مذاکرات هسته ای گفت: برخی 
این کار  نباید  دوستان می گفتند که کیهان 
را انجام دهد، که من هم پاســخ دادم اتفاقا 
کار خوبی می کنند، کیهــان اگر این نقد ها 
را انجام ندهد، اینهــا در آن معاهده ای که 
امضاء می کنند ]ممکن است[ گافی دهند که 

قابل برگشت نباشد.
مهدی رحمانیان، مدیر مسئول روزنامه شرق 
در گفت وگو با خبرگزاری دانشــجو، اظهار داشت: 
کیهــان آن روز ها ]مذاکــرات را[ بی رحمانه نقد 
می کرد؛ برخی دوستان می گفتند که نباید این کار 
را انجام دهد، که من هم پاسخ دادم اتفاقا کار خوبی 
می کنند، کیهان اگر این نقد ها را انجام ندهد، اینها 
در آن معاهده ای که امضاء می کنند ]ممکن است[ 

گافی دهند که قابل برگشت نباشد. وقتی کیهان 
اینها را نقد می کند، آنها آنجا حواسشان هست که 

کاری انجام ندهند که بعدا نتوانند جواب بدهند.
وی در پاســخ به این سؤال که آیا می پذیرید 
که رســانه ها در مسئله برجام رفتاری اغراق گونه 
داشتند؟ گفت: من قبول دارم و اتفاقا رد نمی کنم. 
بحث آب خوردن را که صحبت آقای رئیس جمهور 

بود. 
رحمانیان بیان داشت: می توانیم این را بگویم 
که وقتی آقای رئیس جمهور می گوید که حتی آب 
خوردن ما هم وابسته به تحریم ها بوده است مبالغه 

کرده اند، اما ما در روزنامه مبالغه ای نکردیم!
مدیر مســئول شــرق خاطرنشــان کرد: من 
می پذیرم که روزنامه شرق اگر گزارشی درخصوص 
برجام به صورت اغراق آمیز نوشته باشد اشتباه بوده 

و از آن دفاع نمی کنم.
برخلاف این اظهارات، مدیر مســئول شرق در 
گفت وگو با حسین دهباشی به صراحت گفته بود: 
»من مبالغه را قبول دارم. این مبالغه ها باید می شد 
به این خاطر که فضا خیلی فضای تنگ و ترشــی 
بود، دولــت باید در حقیقت این موضوع را قدری 
بزک می کرد که بتواند حرفش را به کرسی بنشاند.« 
وی گرچه در جملات خود بزک را به دولت نسبت 
داده اما این روزنامه های اصلاح طلب بودند که بزک 
برجام از سوی دولت را با تیترهای درشت همراهی 
و رسانه ای می کردند. موضوعی که رحمانیان هم 
در مصاحبه با اشاره به تیترهایی از قبیل »فروپاشی 
سازمان تحریم ها« و »امضای کری تضمین است« 
بدان اشاره کرده و آنها را پوشش اظهارات مقامات 
دولت دانســته که در روزنامه  شرق هم تیتر شده 

است. البته گفتنی است، همین جریان رسانه ای که 
با مبالغه هایشان انتظار آفرینان دیروز بودند، پس از 
اینکه کشتی برجام به گل نشست، برای توقع زدایی 
از برجام بســیج شدند. اکنون باید پرسید اگر قرار 
بوده تحریم های اصلی لغو نشــود و توقع گشایش 
اقتصادی از برجام نداشته ایم، پس چرا این همه از 
دستاوردهای هسته ای را تعطیل کرده ایم؟ آیا ملت 
ما بدهکار آمریکا و غرب بودند و طیف ترویج کننده 
خوش خیالی خواستند ملت ما مدیون غرب نمانند؟!
وی البته در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه اصلا 
می پذیرید رسانه ها در برجام اغراق کردند؟ پس از 

کمی تفکر، در اظهارنظری متناقض نما گفت: نه!
مدیر مسئول شرق در بخش دیگری از مصاحبه 
خاطرنشان کرده است که به آمریکایی ها نمی توان 

اعتماد کرد.

مدیر مسئول روزنامه شرق:

نقدهای كیهان در طول مذاكرات كار خوبی بود
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